
 

 

 

 

 

 
Concept verslag ALV 9 november 2024 

 
Aanwezig bestuur: Gerard Mees ten Oever, Martin Kimenai, Marinus Verhagen, Gert 
Joosten, Carla Arnolds, Lydia Schijven 
 
Aanwezig leden: John Lenior en Johan Suijkerbuijk (HBC Hilvarenbeek), Nico Claassen 
(SDC Tilburg), Toine Vermeer en Marjolein Beynon (BC de Honneur), Ine Zeegers en 
Annemie van de Wiel (BC Moergestel), Frank Engel en Willem van Tuijn (BC Riel), Karin 
Michielsen-Harmsen en Hanneke van Lanen (BC Enclave), Noud van Woerkom (BC de 
Blaak), Sam Crommelin, Ben Maes (BC Edelweiss), Gerhard Kramer (BC Goirle), Ton van 
Dongen en Hannie de Vet (BV Gilze), Herman Rooney (BC Udenhout), Henri Gelevert en 
Cock Dusée ( BC Loon op Zand), Ton Schoonen (BC 013), Peter van de Wiel (BC 
Waakwijk en BC de Honneur Sprang Capelle),  
 

1. Opening: alle aanwezigen stellen zich kort voor. 
 

2. De notulen van de ALV d.d. 6 april 2024 worden goedgekeurd.  
 

3. Ingekomen stukken: afmeldingen ontvangen van Jack Koenen (BC Riel), BC 
Internos, BC Theseus, BC Invite, BC Drunen. Ter vergadering afgemeld: Ad 
Hooijmaijers, Frans van der Schoot (BC Edelweiss) en Cobi van Rooijen (BC 
Berkel-Enschot). 
 

4. Mededelingen: 
- Het districtsbestuur heeft Jack Koenen uitgenodigd om deel te nemen aan 

de landelijke honneurdrive die door de NBB wordt georganiseerd om 
bridgers te bedanken die als vrijwilliger altijd voor de club klaar staan. Jack 
heeft samen met echtgenote op 19 oktober met genoegen deel genomen 
aan deze dag. 

- De NBB gaat de Hans Kreijns award (voor sportiviteit, respect en plezier 
tijdens het bridgen) nieuw leven in te blazen. Ieder lid van de BridgeBond 
kan een ander lid hiervoor voordragen. 
 

5. Begroting 2025:  
- De ALV is akkoord met de opgestelde begroting. 
- De NBB heeft een plan ontwikkeld om een nieuwe digitale infrastructuur te 

ontwikkelen waardoor meer diensten, ook voor niet bondsleden, via internet 
tegen betaling afgenomen kunnen worden. Daardoor kan de bredere bridge 
community bereikt worden en het levert extra inkomsten op voor de NBB. 
In totaal is ongeveer € 500.000,- nodig. De bond is op zoek naar financiële 
middelen om dit te realiseren. Er is een externe partij die wil investeren, 
maar tegen een redelijk hoge rente. De bond vraagt nu districten (en op 
termijn clubs) om ook te investeren, maar dan tegen een lagere rente.  
Als de bijdragen van districten en andere leden niet voldoende is, zal het 
restant bedrag door de externe partij geïnvesteerd worden.  
Dit project heeft geen gevolgen voor de contributie van leden; het zijn twee 
gescheiden begrotingen. 



 

 

Het districtsbestuur stelt voor om € 5000,- aan de bond te lenen voor dit 
project. De ALV gaat hiermee akkoord. 
 

 
6. Intermezzo door Cathy Kleve en Rob van de Ven van het Sportbedriif van de 

gemeente Tilburg. Cathy legt uit dat bewegen ook voor onze cognitieve 
vaardigheden goed is. Bewegen draagt op korte termijn bij aan: 

- grotere aanmaak van nieuwe neuronen, dus makkelijker leren van 
uitdagende vaardigheden 

- stimulering van neuroplasticiteit, dus het vergroten van effecten op je brein 
- betere doorbloeding van de hersenen dus verbindingen in de hersenen 

worden beter gemaakt. 
Kortom beter geheugen, meer concentratie en sneller leren denken door bewegen!  
Bovendien zorgt dit voor het behouden van de al aanwezige cognitieve 
vaardigheden door meer bewegen. 
Daarna ervaren de aanwezigen dit door het uitvoeren van eenvoudige 
beweegoefeningen waarbij ook het denken gestimuleerd wordt.  
Voor het verder uitwerken van dit idee om bridgen en bewegen te combineren wordt 
aan de aanwezigen gevraagd zich bij Lydia Schijven te melden 
(secretarisdmb@gmail.com). 

 
7. Stand van zaken clubondersteuning. Martin Kimenai neemt afscheid van het 

bestuur van het district. Hij constateert dat het een moeilijke tijd voor bridgeclubs is. 
Hij adviseert de clubs vooral externe steun te vragen als de club in zwaar weer 
komt. Tom van Wijk van de NBB zet zich in voor het ondersteunen van clubs. Ook 
aan het districtsbestuur kan hulp worden gevraagd. 
Verder blijkt steeds weer dat het opzetten van cursussen helpt bij het werven van 
nieuwe leden. Ter vergadering geven Frank Engel en Willem van Tuijn aan dat zij 
bijvoorbeeld cursisten werven met flyers op andere sportclubs (met name 
tennisclubs). De helft van deze cursisten is jonger dan 50 jaar; en ook ongeveer de 
helft blijft na afloop bij de club spelen.  
 
Peter van de Wiel kaart het probleem van ‘slapende leden’ aan. Voor de 
BridgeBond bestaat deze categorie niet meer. Clubs kunnen wel zelf besluiten een 
beperkt bedrag te vragen voor ‘niet-spelende leden’.  
 

8. Stand van zaken onderwijs, cursussen, etc  
Recent heeft iedereen bericht gekregen over de cursussen Club Organisator, Club 
Arbiter en Club Arbiter plus. 
HBC heeft vorig jaar zelf een beginnerscursus gegeven. De club heeft hiervoor 
gebruik gemaakt van het materiaal dat beschikbaar is vanuit de NBB. 
 

9. Districtscompetities: 
- De parencompetitie is bijna afgerond. Er hebben zich 15 paren aangemeld. 
- De viertallencompetitie start 27 november. Alle teams die gerechtigd zijn om 

in de hoofdklasse te spelen hebben zich aangemeld. In de eerste klasse zijn 
11 viertallen gemeld. Voor de competitie is het fijn als er nog een team komt. 
Per team kunnen 6 mensen aangemeld worden, maar er kunnen meer 
mensen deelnemen per team. Er wordt 3 keer in Tilburg gespeeld, de 
overige avonden in Loon op Zand. 

- Vanaf januari start de seniorencompetitie. Dit is op vrijdagmiddag in Loon op 
Zand. 



 

 

 
 

10. Lustrum:  
- De aanmeldingen voor de workshops lopen goed. 
- Aan de besturendrives doen nog te weinig bestuurders mee. Toch is dit een 

prima gelegenheid om informeel onderling contact te hebben en eens bij een 
andere club mee te spelen. 
BC De Blaak organiseert op donderdagochtend 14 november deze activiteit 
in Sportcafé de Blaak. Deze drive is van 9.30 uur tot 13.00 uur. Aanmelding 
via noudvanwoerkom17@gmail.com of secretarisdmb@gmail.com. 
In januari nodigt bridgeclub Moergestel ons uit op donderdag 16 januari. De 
drive start om 19.30 uur. Locatie: Den Boogaard, Sint Jansplein 5, 5066 AR 
Moergestel. Aanmelden kan via bridgeclubmoergestel@gmail.com of 
secretarisdmb@gmail.com. 

 
11. NBB:   

- De ALV van de NBB vindt plaats op 23 november 2024. 
- Belangrijk item op dit moment is ‘governance’, de manier waarop de NBB 

bestuurd wordt en hoe zeggenschap is geregeld. 
- Ook is men druk bezig met het project om de digitale infrastructuur te 

verbeteren (zie eerder punt 5) 
- De crowdfundingsactie voor het organiseren van NK Scholenbridge op 21 

juni 2025 is geslaagd. 
- De VOG is niet meer nodig voor bridgeclubs, omdat er minder dan 5% 

jeugdleden zijn. Wel is die nodig als er jeugdactiviteiten worden 
georganiseerd. 

- Er is een integriteitsmanager aangesteld bij de NBB. Meldingen van vals 
spel, als ook meldingen bij de vertrouwenspersoon kunnen daar gemeld 
worden.  

- De nieuwe penningmeester van BC Waalwijk vraagt ondersteuning bij het 
gebruik van het boekhoudprogramma van de NBB. HBC kan hierbij helpen. 

 
12. Bestuursverkiezing: 

 Carla Arnolds is herkozen als onderwijsadviseur in het districtsbestuur..  

 Martin Kimenai treedt af als lid van het districtsbestuur. Tot nu toe is geen 
opvolger gevonden. Kandidaten kunnen zich aanmelden. Deze functie wordt 
voorlopig waargenomen door het bestuur. 

 
13. De volgende ALV is op 22 maart 2025 

 
14. Rondvraag: 

- John Lenior vraagt hoe lang het dupliceren van spellen door Tjali 
Tuwanakotta doorgaat. HBC overweegt zelf een dupliceermachine te kopen. 
Gerard Mees ten Oever geeft aan dat Tjali niet van plan is hier op korte 
termijn mee te stoppen.  

 
15.  De voorzitter sluit de vergadering om 12.20 uur. 

 
 

Lydia Schijven,  
Secretaris bridgedistrict Midden Brabant 
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